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Kommunstyrelsen
Protokoll
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Utdragsbestyrkande

§ 89 Information och överläggningar
§ 90 Komplettering av egenavgifter vid färdtjänstresor

§ 91 Svar på motion om tillgänglighetsanpassning av badplatser - Martin Lindberg 
(V)

§ 92 Näringslivsstrategiskt program

§ 93 Avtal med Alingsås och Vårgårda Räddningstjänstförbund om 
beredskapshöjande funktioner.

§ 94 Uppföljning av kommunens tomtförsäljning

§ 95 Kommunrevisionens granskning av efterlevnaden av offentlighetsprincipen i 
Alingsås kommun

§ 96 Ändring av kommunstyrelsens delegationsordning
§ 97 Ändring av detaljplanen Verksamheter vid Krangatan 3
§ 98 Kostupphandling
§ 99 Fördjupad månadsuppföljning 2021 för Alingsås kommun
§ 100 Utkvittering av likvida medel

§ 101 Avsägelse av uppdrag som ersättare i Rådet för mänskliga rättigheter - Karin 
Schagerlind (M)

§ 102 Val av ny ersättare i rådet för mänskliga rättigheter efter Karin Schagerlind 
(M), Karin Josefsson (L)

§ 103 Redovisning av delegeringsbeslut
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

§ 89

Information och överläggningar

 
A/ Kostupphandling 
 
B/ Näringslivsstrategiskt program 2021-2035 för Alingsås kommun
 
C/ Fördjupad månadsuppföljning 2021 för Alingsås kommun
 
D/ Kommundirektörens information
    -feriejobb 2021 229 st inklusive 17 ferieentreprenörsskola
    -Covid-19
    -rekrytering av förvaltningschef kultur- och utbildningsförvaltningen, pågår
 
E/ GR-information och övrig information
      -vindkraftspark Norra Risveden
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

§ 90  2021.257 KS  

Komplettering av egenavgifter vid färdtjänstresor 

Ärendebeskrivning
Mot bakgrund av Västtrafiks förändrade zonstruktur som trädde i kraft november 2020 
beslutade kommunfullmäktige den 30 september 2020, § 110, att behålla egenavgifterna 
med gällande beräkningsmodell. Kommunfullmäktige beslutade även att vård- och 
omsorgsnämnden får besluta om att höja egenavgifterna för varje kalenderår (avgiftsår) 
enligt en indexkorg.

Vård- och omsorgsnämnden beslutade den 27 april 2021, § 20, att föreslå 
kommunfullmäktige att fastställa en reviderad färdtjänsttaxa.

Revideringen innebär att taxan kompletteras med taxa för barn och ungdomar och att 
nattaxan tas bort. Därtill läggs även ett antal förtydliganden till i taxedokumentet.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 17 maj 2021 lämnat följande yttrande:

Alingsås kommun beslutar om de egenavgifter som tas ut för den färdtjänst som erbjuds 
av kommunen. Egenavgifterna grundar sig på att färdtjänsten erbjuder en högre servicenivå 
än reguljär kollektivtrafik.

I enlighet med kommunfullmäktiges beslut den 30 september 2020, § 110, ansvarar vård- 
och omsorgsnämnden för att årligen räkna upp egenavgifterna som framgår av 
färdtjänsttaxan.

De kompletteringar som nämnden föreslår kommunfullmäktige att besluta om innebär att den 
nu gällande färdtjänsttaxan kompletteras med avgifter för barn och ungdomar. Förslaget 
utgår från de åldersindelningar som Västtrafik beslutat om. Detta innebär att barn upp till 6 år 
reser gratis i sällskap av ledsagare. Barn och ungdomar i åldern 7 till 19 år reser till en 
kostnad motsvarande 50 procent av gällande egenavgift. Personer som har fyllt 20 år räknas 
från den dagen som vuxna och betalar full egenavgift. Med ett införande av barn- och 
ungdomspriser följer en minskad avgiftsfinansiering. Denna effekt beräknas inom budget.
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

KS § 90, forts

Eftersom Västtrafik sedan tidigare beslutat om att slopa nattaxan innebär förslaget dessutom 
att den särskilda nattaxan tas bort. Kommunledningskontoret har stämt av med vård- och 
omsorgsförvaltningen och informerats om att resor på kvällar och nätter fortsatt kommer att 
erbjudas till samma priser som övriga tider på dygnet. Att nattaxan har tagits bort förklaras av 
att det underlättar resandet för resenären. Antalet resor som skett under de tider som 
omfattas av nattaxan är däremot få till antalet.

Ett antal allmänna bestämmelser och förtydliganden läggs till i färdtjänsttaxan.
 
Arbetsutskottet har den 26 maj 2021, § 108 behandlat ärendet.

Beslut
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige för beslut:
 

Reviderad färdtjänsttaxa godkänns.
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

§ 91  2020.529 KS  

Svar på motion om tillgänglighetsanpassning av badplatser - Martin 
Lindberg (V) 

Ärendebeskrivning
Martin Lindberg (V) har till kommunfullmäktige den 9 december 2020, § 177 lämnat 
en motion om tillgänglighetsanpassning av badplatser.

Motionären föreslår följande:

Kommunfullmäktige ger kultur- och utbildningsnämnden eller annan lämplig nämnd i uppdrag 
att tillse att åtminstone hälften av kommunens badplatser tillgänglighetsanpassas inom ett 
kortare tidsperspektiv, och att på längre sikt göra upp en plan för hur samtliga badplatser ska 
tillgänglighetsanpassas.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 20 maj 2021 lämnat följande yttrande:

Det finns idag 11 stycken badplatser i Alingsås kommun. Geografiskt finns det hinder för att 
tillgänglighetsanpassa samtliga, eller ens hälften av dessa. Det krävs mycket för att kunna 
göra platsen tillgänglig. Exempelvis krävs det att bottnen är av hårt sediment så att inte 
rampen sjunker ner och fastnar i bottensedimentet, det får inte vara för brant lutning på 
bottnen så att personer inte orkar ta sig upp. Dessa två kriterier uppfylls på de två 
badplatserna, Linnebäck i Gerdsken och Lygnareds badplats vid Stora Färgen och är 
således lämpliga att tillgänglighetsanpassa. Här har arbetet med att tillgänglighetsanpassa 
påbörjats med ramper och senast i år har två handikapparkeringar iordningställts vid 
Linnebäck.

Motionen har stämts av med tjänstepersoner på kultur- och utbildningsförvaltningen och 
Samhällsbyggnadsförvaltningen, som ansvarar för kommunens badplatser. Sammanfattning 
av förvaltningarnas yttrande är att de tekniska lösningar som finns att tillgå i dag på 
marknaden, i form av ramper, ligger på ett spann mellan ca 150 tkr – 300 tkr beroende på 
den geografiska miljöns förutsättningar. Det krävs på flera platser att man stärker bottnen för 
att inte rampen ska sjunka ner i sedimentet och en hårdgjord gångväg fram till rampen. Sen 
tillkommer även tillgänglig parkering i närheten, samt att det bör finnas en HWC på 
badplatsen. Det är insatser som inte ryms inom nuvarande budget.

Kommunledningskontoret samlade bedömning är att motionens intentioner är goda och att 
det är viktigt att alla i Alingsås ska kunna erbjudas bad. Det går dock i dagsläget på grund av 
geografiska, tekniska och ekonomiska hinder inte att utlova att en tillgänglighetsanpassning 
är möjlig för vare sig hälften eller samtliga badplatser.
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

KS § 91, forts
Det arbete som har påbörjats med att tillgänglighetsanpassa fler badplatser i kommunen kan 
fortsätta med att ta fram en plan för att tillgänglighetsanpassa fler badplatser i kommunen.
Arbetsutskottet har den 26 maj 2021, § 110 behandlat ärendet.

Förslag till beslut på sammanträdet
 
Simon Waern (S) föreslår följande:
 
Kommunledningskontorets yttrande antas som kommunstyrelsens egna yttrande,
med följande ändring:
Sista meningen får följande lydelse;
Det arbete som har påbörjats med att tillgänglighetsanpassa kommunala badplatser 
bör fortsätta genom framtagandet av en plan för tillgänglighetsanpassning av fler badplatser.
 
Anna Hansson (MP) och Martin Lindberg (V) föreslår att Simon Waerns ändringsförslag 
bifalls.
 
Beslutsgång
 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att bifalla Simon Waerns m fl 
ändringsförslag.
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att bifalla arbetsutskottets förslag i övrigt.

Beslut
 
Kommunstyrelsens beslut:

Kommunledningskontorets yttrande antas som kommunstyrelsens egna yttrande med 
ändringen att sista meningen får följande lydelse:

Det arbete som har påbörjats med att tillgänglighetsanpassa kommunala badplatser 
bör fortsätta genom framtagandet av en plan för tillgänglighetsanpassning av fler badplatser.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige för beslut:

Motionen anses besvarad.
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

§ 92  2021.083 KS  

Näringslivsstrategiskt program 

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsen gav den 4 november 2020, §161 kommunledningskontoret i uppdrag att ta 
fram ett Näringslivsstrategiskt program. Programmet ska innehålla strategier för kommunens 
arbete med näringslivsutvecklingen. En process med dialog och insamling av synpunkter 
från kommun, politik och näringsliv ligger till grund för programmet.
 

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 10 maj 2021 lämnat följande yttrande samt 
förslag till beslut:

Kommunledningskontoret har tagit fram förslag till Näringslivsstrategiskt program 2021-2035 
för Alingsås kommun. Programmet beskriver hur Alingsås kommun ska arbeta med 
strategisk näringslivsutveckling, i syfte att skapa goda förutsättningar för ett starkt näringsliv 
och en stark arbetsmarknad i kommunen. Företagen har stor betydelse för att skapa jobb i 
kommunen och de levererar produkter och tjänster som får alingsåsarnas vardag att fungera. 
Det är därför viktigt att Alingsås kommun skapar goda förutsättningar för att starta och driva 
företag.

Programmets målbild innehåller strategier för kompetensförsörjning, attraktionskraft, 
infrastruktur och tillgänglighet, markberedskap och fysisk planering, företagsklimat samt 
innovationskraft.

En omfattande process med ett 20-tal workshops kring programmets strategiska områden 
genomfördes under 2020 och i början av 2021, där tjänstepersoner, politiker och 
representanter från det privata näringslivet fick diskutera och lämna synpunkter på 
programmet. Löpande avstämningar har genomförts med Näringslivsrådet och 
kommunledningsgruppen.

Alingsås kommuns Näringslivsstrategiska program stämmer väl överens med övriga 
näringslivsstrategiska program som är under framtagande i samtliga kommuner i hela 
Göteborgsregionen.

Det Näringslivsstrategiska programmet förtydligar kommunens uppdrag kring 
näringslivsfrågor och lägger en grund för ett förvaltningsövergripande näringslivsarbete, samt 
bidrar till förståelse för det lokala näringslivets förutsättningar.

Kommunledningskontoret föreslår att det Näringslivsstrategiska programmet godkänns.
Förslag till beslut:
Näringslivsstrategiskt program 2021-2035 för Alingsås kommun antas.
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

KS § 92, forts
Arbetsutskottet har den 26 maj 2021, § 111 lämnat följande förslag till beslut:
 
Förslag till näringslivsstrategiskt program 2021-2035 för Alingsås kommun antas
med följande tillägg under 1.2 Genomförande och uppföljning av programmet:
”I programmets genomförande ska öppenhet och delaktighet för företagen och deras 
organisationer säkerställas med öppna möten två gånger per år där resultat, åtgärder och 
erfarenheter redovisas och diskuteras. Näringslivsrådet ansvarar för att planera och 
genomföra dessa möten (exempelvis som näringslivsforum).
En årlig avstämning skall även göras med kommunstyrelsen.”
 
samt följande ändring:
Under den övergripande rubriken ”Mål 3: Företagsklimat och innovationskraft” stryks:
- Svenskt Näringslivs sammanfattande omdöme
-Förbättrat resultat i Svenskt Näringslivs företagsranking

Förslag till beslut på sammanträdet
 
Jens Christian Berlin (L), Karl-Johan Karlsson (C), Lady France Mulumba (KD), Anna 
Hansson (MP), Martin Lindberg (V) och Daniel Filipsson (M) föreslår att arbetsutskottets 
förslag bifalls.
 
Jens Christian Berlin (L) föreslår följande tillägg under mål 3, företagsklimat och 
innovationskraft:
• till prioriterade indikatorer läggs: ”Företagarnas upplevelse av dialogen mellan företag och 
kommunledning (skala 1–6)”
• till önskat läge läggs: ”förbättrat resultat i Svenskt Näringslivs företagsenkät”
 
Karl-Johan Karlsson (C), Lady France Mulumba (KD), Anna Hansson (MP) och
Daniel Filipsson (M) föreslår att Jens Christian Berlins tilläggsförslag bifalls.
 
Boris Jernskiegg (SD), Martin Lindberg (V) och Simon Waern (S) föreslår att
Jens Christian Berlins tilläggsförslag avslås.
 
 
Beslutsgång
 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att bifalla arbetsutskottets förslag.
 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att bifalla Jens Christian Berlins
m fl tilläggsförslag.
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

KS § 92, forts

Beslut
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige för beslut:
 
Förslag till näringslivsstrategiskt program 2021-2035 för Alingsås kommun antas
med följande tillägg och ändringar:

Under 1.2 Genomförande och uppföljning av programmet;
 
I programmets genomförande ska öppenhet och delaktighet för företagen och deras 
organisationer säkerställas med öppna möten två gånger per år där resultat, åtgärder och 
erfarenheter redovisas och diskuteras. Näringslivsrådet ansvarar för att planera och 
genomföra dessa möten (exempelvis som näringslivsforum).
 
En årlig avstämning skall även göras med kommunstyrelsen.
 
Under den övergripande rubriken ”Mål 3: Företagsklimat och innovationskraft” stryks;
- Svenskt Näringslivs sammanfattande omdöme
- Förbättrat resultat i Svenskt Näringslivs företagsranking
 
- till prioriterade indikatorer läggs:
  Företagarnas upplevelse av dialogen mellan företag och kommunledning (skala 1–6)
 
- till önskat läge läggs:
  förbättrat resultat i Svenskt Näringslivs företagsenkät

 
Reservation
Boris Jernskiegg (SD) och Simon Waern (S) reserverar sig till förmån för egna förslag.
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

§ 93  2021.280 KS  

Avtal med Alingsås och Vårgårda Räddningstjänstförbund om 
beredskapshöjande funktioner. 

Ärendebeskrivning
Inom Alingsås kommun pågår arbete med att höja kommunens beredskap i händelse av 
större samhällsstörning. Inom ramen för detta arbete kan Alingsås kommun teckna avtal med 
Alingsås och Vårgårdas Räddningsförbund och därmed få möjlighet att ta del av Alingsås 
och Vårgårda Räddningstjänstförbunds ledningsplats samt del i bränsledepå.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 19 maj 2021 lämnat följande yttrande:

Målen för samhällets säkerhet är att värna befolkningens liv och hälsa, värna samhällets 
funktionalitet och värna vår förmåga att upprätthålla våra grundläggande värden som 
demokrati, rättssäkerhet och mänskliga fri- och rättigheter. Samhället ska också fortsatt 
fungera under höjd beredskap.

För att bibehålla möjligheten att leda kommunen under störda förhållanden behövs ett 
alternativ till den ordinarie ledningsplatsen i händelse av att den inte fungerar. Vidare skulle 
en störning i drivmedelsleveranser stort försvåra kommunens möjlighet att utföra ett flertal 
viktiga funktioner. Inom såväl vattenförsörjning och avfallshantering som inom tjänster som 
där ett flertal personer är direkt beroende av kommunens tjänster där drivmedel är 
nödvändigt.

Alingsås och Vårgårda Räddningstjänstförbund har därför erbjudit kommunen såväl plats 
som möjlighet att ta del av förbundets bränsledepå i händelse av en stor störning i 
kommunen.

Ett förslag till ett avtal som reglerar detta har därför upprättats mellan kommunen och 
förbundet.

Avtalet innebär att kommunen har rätt att ta del i förbundets lokaler under omständigheter 
som gör att det inte är möjligt eller lämpligt att leda den kommunala verksamheten från 
kommunens egna lokaler. Avtalet innebär också att kommunen har en 30% del i förbundets 
bränsledepå á 66 000 liter, både lokaler och drivmedel kan nyttjas vid samhällsstörningar.

Avtalet reglerar också kostnaden för detta och totalt sett uppgår summan till 36 778 SEK/år.

Kommunledningskontorets samlade bedömning är att avtalet ska godkännas. Risken för att 
både lednings- samt transportförmåga kan komma att störas samt konsekvenserna av 
sådana händelser får anses motivera kostnaden.
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

KS § 93, forts
 
Arbetsutskottet har den 26 maj 2021, § 109 behandlat ärendet.

Beslut
 
Kommunstyrelsens beslut:

1. Förslag till beredskapshöjande åtgärder godkänns.

2. Säkerhetschefen får i uppdrag att teckna avtal med Alingsås och Vårgårdas 
Räddningstjänstförbund.
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

§ 94  2020.265 KS  

Uppföljning av kommunens tomtförsäljning 

Ärendebeskrivning
 
I samband med att kommunfullmäktige den 30 november 2016, § 255 antog Flerårsstrategi 
2017-2019 för Alingsås kommun, tilldelades samtliga nämnder i uppdrag att reducera sin 
centrala administration. Kommunstyrelsen och samhällsbyggnadsnämnden gavs samtidigt i 
uppdrag att, genom ett aktivt samarbete med marknadens intressenter, genomföra en 
snabbare och effektivare plan- och exploateringsprocess.

Kommunstyrelsen beslutade den 19 juni 2017, § 119, att ge kommunledningskontoret i 
uppdrag att genomföra en direktupphandling av fastighetsmäklartjänster, för den del av 
kommunens tomtförsäljning som då hanterades genom kommunal tomtkö. Upphandlingen 
skulle även omfatta verksamhetsmark.

Kommunstyrelsen beslutade i samband med att ärendet följdes upp, den 10 december 2018 
§ 247, att kommunens tomter fortsättningsvis ska säljas via fastighetsmäklare och att det ska 
finnas möjlighet att sälja verksamhetsmark genom ett sådant tillvägagångssätt. 
Kommunstyrelsen beslutade att utvärdera förfarandet efter ytterligare ett år. Utvärderingen 
skulle baseras på kostnad till extern part, försäljningspris efter anbudsförfarande i jämförelse 
med tidigare fast pris för jämförbara tomter, tid från annonsering till kontraktsskrivning samt 
redovisning av reducerade driftskostnader.
 

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 17 maj 2021 lämnat följande yttrande:

Att förmedla kommunala tomter via fastighetsmäklare innebär att en tomt konkurrensutsätts 
på den öppna marknaden och erbjuds den spekulant som lämnar högsta budet. Genom 
anbudsförfarande säkerställs att tomterna säljs till ett marknadsmässigt värde, som regleras 
utifrån utbud och efterfrågan, vid den tidpunkt då de annonseras ut. Utgångspriset ska inte 
understiga kommunens självkostnad och ska motsvara det fasta pris som en tomt hade 
annonserats ut för vid tillämpning av kommunal tomtkö.

För varje enskilt uppdrag som fastighetsmäklaren åtar sig, ingår att annonsera tomterna till 
ett bedömt utgångspris, upprätta erforderliga avtal, förmedla information mellan parterna, 
samt övriga åtaganden som ingår i en fastighetsmäklares förmedlingsuppdrag. 
Förmedlingsprovision utgår enligt gällande ramavtal med 1,7% av tomtens slutpris, med ett 
lägsta belopp på 20 000 kr per uppdrag. Annonskostnader tillkommer med upp till 1 500 kr 
per tomt.
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Vid den tidpunkt då kommunens tomter hanterades genom kommunal tomtkö, värderades 
tomterna på motsvarande sätt av upphandlad värderare, till en kostnad av cirka 10 000 kr 
per tomt. Övrig administration belastade exploateringsverksamhetens driftsbudget.

Sammantaget bedöms driftskostnaderna med de båda olika förfarandena vara jämförbara.

Sedan ramavtal med fastighetsmäklare tecknades i mars 2018 har 22 småhustomter och en 
tomt för verksamhetsmark förmedlats via fastighetsmäklare. Den geografiska spridningen för 
de tomter som har förmedlats har i hög grad påverkat både budnivån, samt tiden för 
försäljningen. Sammanställning av resultatet av försäljningarna framgår av bilaga.

Försäljningsresultatet av de tomter som sålts via fastighetsmäklare har varierat mellan -
35,90% och +73,33 % från utgångspris. Tidsperioden från det datum då tomterna 
annonserades fram till kontraktsskrivning, har varierat från en vecka och upp till 19 månader.

Exploateringsverksamheten på kommunledningskontoret har inte upplevt några negativa 
konsekvenser av att tomtkön har avvecklats. Att sälja tomter via fastighetsmäklare ger en 
bred annonsering och säkerställer att kommunens tomter säljs till ett marknadsmässigt 
värde. Framför allt har den administrativa belastningen på verksamheten minskat betydligt till 
följd av att tomtkön har avvecklats. Exploateringsverksamheten kan ägna ett större 
strategiskt fokus på att säkerställa tillgången på planlagd mark och därmed ett ökat utbud av 
småhustomter.
 
Arbetsutskottet har den 26 maj 2021, § 112 behandlat ärendet.
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Förslag till beslut på sammanträdet
 
Daniel Filipsson (M) och Simon Waern (S) lämnar följande gemensamma förslag till tillägg:
 
Vid försäljning av ett större antal sammanhängande småhustomter ska kommunstyrelsen 
pröva möjligheten att sälja dessa styckvis till fast marknadspris som alternativ till 
anbudsförfarande. 
 
Karl-Johan Karlsson (C) föreslår att Daniel Filipsson och Simon Waerns tilläggsförslag 
avslås.
 
Anna Hansson (MP) föreslår att Daniel Filipssons och Simon Waerns tilläggsförslag bifalls.
 
Jens Christian Berlin (L) föreslår att arbetsutskottets förslag bifalls.
 
Beslutsgång
 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att bifalla arbetsutskottets förslag.
 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att bifalla eller avslå Simon Waerns, sitt 
eget m fl tilläggsförslag och finner att kommunstyrelsen beslutar att bifalla tilläggsförslaget.
 

Beslut
 
Kommunstyrelsens beslut:

1. Kommunens tomter ska fortsatt säljas via fastighetsmäklare.
 
2. Vid försäljning av ett större antal sammanhängande småhustomter ska kommunstyrelsen
   pröva möjligheten att sälja dessa styckvis till fast marknadspris som alternativ till
    anbudsförfarande.
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Jens Christian Berlin (L) och Karl-Johan Karlsson (C) lämnar följande protokollsanteckning:
 
För att värna kommunens ekonomi och våra gemensamma tillgångar ska tomter generellt 
säljas till sitt marknadsvärde. Det bästa sättet att försäkra sig om att så sker är normalt att 
bjuda ut tomten till försäljning på den öppna marknaden. Vi anser därför att det är en bra 
ordning att kommunen även i fortsättningen säljer tomter via fastighetsmäklare.
 
Förslaget om att försäljning även ska kunna göras till ett ”fast marknadspris” har lämnats vid 
sittande möte och utan föregående beredning av förvaltningen. Vad detta förslag mer konkret 
skulle innebära har inte redovisats för kommunstyrelsen. Vi vill understryka att framtida 
tomtförsäljningar, oavsett hur de genomförs, måste ske till rådande marknadsvärde.
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Kommunrevisionens granskning av efterlevnaden av 
offentlighetsprincipen i Alingsås kommun 

Ärendebeskrivning
På uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Alingsås kommun har KPMG genomfört en 
granskning av rutiner avseende offentlighetsprincipen. Syftet med granskningen har varit att 
bedöma efterlevnad av rutiner gällande offentlighetsprincipen i kommunstyrelsen, 
samhällsbyggnadsnämnden och miljöskyddsnämnden.

KPMG:s sammanfattande slutsats är att efterlevnaden av offentlighetsprincipen ligger på en 
tillfredsställande nivå i de nämnder som granskats, men man ser ett behov av att det interna 
kontrollarbetet stärks och systematiseras, i syfte att säkerställa att offentlighetsprincipen och 
upprättade rutiner för arbetet efterlevs. De ser även ett behov i verksamheten av löpande 
vidareutbildning för medarbetar, chefer och handläggare vad gäller teoretiska kunskaper om 
offentlighetsprincipen, samt gällande riktlinjer och rutiner.

Granskningen rekommenderar att:

Kommunstyrelsen bör säkerställa att alla medarbetare har kunskaper om och förståelse för 
de riktlinjer som finns för efterlevnad av offentlighetsprincipen, för att kunna erbjuda 
medborgarna en god service.

Ett kontrollmål för efterlevnad av offentlighetsprincipen bör tillfogas i de årliga 
interkontrollplanerna, för att säkerställa ett systematiskt dokumenterat kontrollarbete och att 
rutiner hålls uppdaterade.

Handläggare och chefer bör kontinuerligt erbjudas utbildning och kompetensutveckling för att 
uppnå en enhetlig kunskapsnivå gällande offentlighetsprincipen.

En mottagningsbekräftelse bör skickas när begäran om allmän handling inkommer
via e-post.

Registratorer bör använda sitt eget namn vid korrespondens med allmänheten.
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Beredning
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 17 maj 2021 lämnat följande yttrande:

Kommunledningskontoret har tagit del av rapporten och delar flera av de slutsatser som 
framkommer i rapporten.

Arbetet med utbildning i arbetet med offentlighetslagstiftningen fortgår. Utbildningarna 
planerar att genomföras dels som så kallade nano-utbildningar, som skickas ut till 
medarbetare via e-post, men ett arbete med förvaltningsspecifikt utbildningsmaterial och 
checklistor planeras även att tas fram. Samtliga nya chefer i kommunen blir redan i 
dagsläget erbjudna en förmiddagsutbildning i offentlighet- och sekretess.

Registrator på kommunstyrelsen har startat upp ett registratorsnätverk, som övriga 
registratorer i kommunens förvaltningar ingår i. Nätverket kommer förutom frågor kopplade 
till registratorsarbetet även ta upp frågor gällande offentlighetslagstiftning och utlämning av 
allmän handling i syfte att säkerställa att förvaltningarna så långt det är möjligt hanterar 
dessa frågor på ett likartat sätt. Detta för att kunna erbjuda de enskilda en likadan service 
oberoende av vilken nämnd de kontaktar. Nätverket träffas regelbundet en gång i månaden 
sedan årsskiftet.

I kommunstyrelsens väsentlighets- och riskanalys för verksamhetsåret 2021 finns en risk 
upptagen gällande kompetensbrist inom förvaltningslag, offentlighets- och sekretesslag samt 
GDPR, men risken bedömdes inte vara stor nog för att tas med i internkontrollplanen. En ny 
väsentlighets- och riskanalys genomförs inför varje nytt verksamhetsår. Om risken framöver 
kommer bedömas vara högre kommer den att komma med som en punkt i 
internkontrollplanen.

Enligt ”Rutin för utlämnande av allmänna handlingar” ska en bekräftelse med en standardtext 
skickas till den som begärt ut handlingen så fort det fastställts att begäran kommit in till rätt 
förvaltning, vilket också görs nu. Standardtexten innehåller förutom en bekräftelse om att 
begäran tagits emot även information om utlämningssätt och taxa för eventuell fakturering. 
Utifrån att det är flera tjänstepersoner som hanterar funktionsbrevlådan och korresponderar 
med allmänheten används både registrator som funktion i standardkommunikation, men 
även tjänstepersonens namn i korrespondens som rör frågor och utlämnande. Detta för att 
det ska kunna vara flera personer som hanterar korrespondens skyndsamt.

I intervjuerna har det framkommit önskemål från anställda gällande bättre spridning av 
information kring centralt upprättade styrdokument och riktlinjer till övriga förvaltningar. 
Kommunledningskontoret har redan påbörjat ett arbete med att inventera styrdokument i 
kommunen, i samarbete med övriga förvaltningar. Syftet är dels att inventera vilka 
styrdokument som redan finns, men även att identifiera förbättringar i form av bättre kontroll 
av uppdateringsintervall och hitta överflödiga dokument. Arbete beräknas vara klart under 
hösten.
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Arbetsutskottet har den 26 maj 2021, § 113 behandlat ärendet.

Beslut
 
Kommunstyrelsens beslut:
 
Kommunledningskontorets yttrande den 17 maj 2021 antas som kommunstyrelsens eget 
yttrande till kommunrevisionen.
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Ändring av kommunstyrelsens delegationsordning 

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsen får enligt kommunallagen delegera delar av sin beslutskompetens till 
presidiet, ett utskott, en ledamot eller ersättare. Kommunstyrelsen får även uppdra åt en 
anställd att fatta beslut på delegation av styrelsen. Delegation regleras genom 
kommunstyrelsens delegationsordning.

Kommunstyrelsen beslutade den 8 februari 2021, § 16, att uppdra åt 
kommunledningskontoret att lämna förslag på ändring i kommunstyrelsens 
delegationsordning för att delegera rätten att fatta beslut om individuella överenskommelser 
överstigande tre månader.

Kommunledningskontoret har även identifierat behov av ett förtydligande gällande 
kommundirektörs delegation att teckna kommunövergripande avtal.

Gällande exploateringsärenden föreslås tillväxtchef som delegat istället för kommundirektör 
för vissa yttranden samt delegering av beslut om försäljning och förvärv gällande fastigheter 
utanför planlagt område.

Vidare har kommunstyrelsen sedan en tid tillbaka ett externt dataskyddsombud, varför 
nuvarande delegationer till dataskyddsombud har setts över.

 

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 11 maj 2021 lämnat följande yttrande:

Kommunledningskontoret föreslår följande ändringar gällande delegation från 
kommunstyrelsen:

Punkt 4.9: Kommundirektör ges rätt att fatta beslut om individuella överenskommelser med 
en omfattning överstigande motsvarande tre månadslöner för berörd arbetstagare i samband 
med anställnings upphörande. Detta gäller kommunövergripande, oavsett vilken nämnd 
arbetstagaren har sin anställning hos. Kommunstyrelsens beslutsmandat i frågan regleras i 
reglemente för kommunstyrelsen.

Punkt 3.19: Kommundirektörs delegation på att teckna kommunövergripande avtal 
förtydligas så att det framgår att rätten även omfattar att säga upp samt häva de avtal som 
kommundirektör tecknat enligt denna punkt. Ett förtydligande görs även att denna delegering 
inte omfattar de avtal som tecknas, sägs upp eller hävs av avdelningschef enligt punkt 3.17 
och 3.18. Det innebär att om en avdelningschef har delegation på att teckna, säga upp eller 
häva ett avtal som skulle kunna omfattas av punkt 3.19, så har punkt 3.17 och 3.18 
företräde.
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Punkt 5.23 och 5.24: Tillväxtchef föreslås få delegation att fatta beslut om, och 
undertecknande av handlingar avseende försäljning-, byte-, fastighetsreglering-, 
expropriation- eller inlösen av fastighet eller fastighetsdel, till ett värde som uppgår till högst 
fem prisbasbelopp och ligger utanför planlagt område. Tillväxtchef föreslås även få 
delegation på att fatta beslut om, och undertecknande av handlingar, avseende förvärv 
genom köp, byte, gåva, fastighetsreglering, expropriation eller inlösen av fastighet eller 
fastighetsdel, till ett värde som uppgår till högst fem prisbasbelopp per förvärv, även detta 
utanför planlagt område. I dag finns delegation på beslutanderätt avseende förvärv och 
försäljning av fastigheter endast inom planlagt område, men besluten är av samma dignitet.

Punkt 2.12 och 2.13: Delegat för anmälan av personuppgiftsincident till ansvarig 
dataskyddsmyndighet samt delegat för att lämna information till registrerade om en 
personuppgiftsincident föreslås vara stabschef med kommunjurist som ersättare. Med ett 
externt dataskyddsombud är det inte längre lämpligt att delegation för dessa beslut ligger hos 
denne, utan bör ligga inom organisationen.

Ovan angivna förslag innebär en ändring av numreringen för beslutspunkterna i 
delegationsordningen, vilket framgår av markeringar i bifogat förslag.
 
Arbetsutskottet har den 26 maj 2021, § 114 behandlat ärendet.

Beslut
 
Kommunstyrelsens beslut:

Förslag till delegationsordning för kommunstyrelsen antas.
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Ändring av detaljplanen Verksamheter vid Krangatan 3 

Ärendebeskrivning
Detaljplanen Verksamheter vid Krangatan 3 vann laga kraft den 14 juni 2016, efter 
antagande i samhällsbyggnadsnämnden den 16 maj 2016 § 77. Syftet med detaljplanen är 
att möjliggöra etablering av ett nytt verksamhetsområde i Sävelunds industriområde, nordost 
om Alingsås centrum.

Kommunstyrelsen beslutade den 25 november 2019 §217, att området vid Krangatan 3 ska 
säljas via anbudsförfarande och fastighetsmäklare. Under 2020 har markområdet vid 
Krangatan 3 fastighetsbildats hos Lantmäteriet till fastigheten Nolby 37:25.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 17 maj 2021 lämnat följande yttrande:

Fastigheten Nolby 37:25 ligger inom Sävelunds industriområde och anses ha ett attraktivt 
läge.

I Alingsås kommun finns det en stor efterfrågan på verksamhetsmark, dock är utbudet av 
planlagd kommunal mark för industri och handel begränsat. Med anledning av att kommunen 
inte har planlagd verksamhetsmark till förfogande, utöver fastigheten Nolby 37:25, är det 
angeläget att se över hur kommunen kan tillgängliggöra fastigheten ytterligare.

Att genomföra en planändring av detaljplanen, är ett steg i kommunens arbete att se över 
befintlig verksamhetsmark. Kommunledningskontoret föreslår därför att pröva ändring av 
detaljplanen Verksamheter vid Krangatan 3 för att möjliggöra för handel.
 
Arbetsutskottet har den 26 maj 2021, § 115 behandlat ärendet.

Beslut
 
Kommunstyrelsens beslut:

Tillväxtchef bemyndigas att underteckna planavtal i syfte att pröva ändring av detaljplanen 
Verksamheter vid Krangatan 3, för att möjliggöra handel inom fastigheten Nolby 37:25.
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Kostupphandling 

Ärendebeskrivning
 
Alingsås kommuns måltidsverksamhet är utlagd på entreprenad sedan maj 2010. Det 
innebär att en entreprenör driver och tillhandahåller alla varor och tjänster för kommunens 
måltidsverksamhet. Måltidsentreprenören utför uppdraget i nära samarbete med kommunens 
ansvariga förvaltningar. Kommunens avtal är uppsagt och en ny upphandling behöver 
genomföras för att säkerställa att kommunen måltidsverksamhet vidmakthålls på ett bra sätt.

Kommunfullmäktige beslutade den 31 mars 2021, § 20, att anta ett reviderat 
livsmedelsprogram. I livsmedelsprogrammet återfinns kommunens viljeinriktning som ligger 
till grund för den kommande upphandlingen.

Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 27 maj 2021 lämnat följande yttrande:

Kommunledningskontoret har tillsammans med tjänstemän från berörda förvaltningar tagit 
fram ett förfrågningsunderlag där utgångspunkten är att i så stor utsträckning som bedömts 
rimligt omhänderta de krav som är fastställda i livsmedelsprogrammet. Målsättningen är att 
öka andelen närproducerad kost inom kommunens verksamhetsområden. Vidare säkerställs 
en hållbar utveckling med utgångspunkt i Agenda 2030 genom krav på exempelvis miljö, 
arbetsvillkor och sysselsättningsmöjligheter. Eftersom kostverksamheten är omfattande och 
högst relevant för kommunen som helhet ställs det även krav på statistik och 
återrapportering från leverantören för att säkerställa att den kvalitet som efterfrågats också 
levereras.

Av kommunens policy för inköp och upphandling framgår att kommunstyrelsen har ett 
huvudansvar för det strategiska upphandlingsarbetet och för samordning av inköp och 
upphandlingar inom Alingsås kommunkoncern. Enligt kommunens riktlinjer för inköp och 
upphandling är upphandlingsenheten på kommunledningskontoret ansvarig för 
förvaltningsövergripande upphandlingar. Eftersom kostverksamheten påverkar flera 
förvaltningar klassas detta som en förvaltningsövergripande upphandling och ligger således 
ytterst under kommunstyrelsens ansvar.
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Med anledning av upphandlingens beskaffenhet överlämnas ärendet till kommunstyrelsen för 
avgörande.
 
Arbetsutskottet har den 2 juni 2021, § 120 beslutat att lämna följande tillägg till förslag för 
beslut:
Kommunledningskontoret får i uppdrag att, två år före eventuell förlängning av kommande 
avtal, utvärdera avtalet samt utreda övergång till egen regi som alternativ till fortsatt extern 
regi.

Förslag till beslut på sammanträdet
 
Simon Waern (S) föreslår att arbetsutskottets förslag bifalls.
 
Beslutsgång
 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att bifalla arbetsutskottets förslag.

 

Beslut
Kommunstyrelsens beslut:

1. Ekonomichef får i uppdrag att fastställa förfrågningsunderlaget och godkänna
   det för annonsering.

2. Ekonomichef får i uppdrag att underteckna avtalet med vinnande entreprenör
    i upphandlingen.
 
3. Kommunledningskontoret får i uppdrag att, två år före eventuell förlängning av kommande
   avtal, utvärdera avtalet samt utreda övergång till egen regi som alternativ till fortsatt
    extern regi.
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Anteckning
 
Martin Lindberg (V) och Maria Adrell (V) lämnar följande protokollsanteckning:
 
Vänsterpartiet ser i nuläget inget annat realistiskt alternativ än att gå vidare med en 
upphandling på de premisser som föreslås. Vi vill däremot rikta kritik mot att ärendet 
handläggs så sent i processen inför tidigare avtals utgång att man har svårt att utreda eller 
föreslå alternativa tillvägagångssätt. Vänsterpartiets ideologiska ingång är att 
kostverksamheten i Alingsås kommun av olika skäl bör drivas i egen regi i framtiden, och 
vi kommer verka för detta inför nästa avtalsperiod. Då förutsätter vi att ärendet bereds och 
inleder sin politiska hantering i ett så tidigt stadium att man på ett bra sätt kan diskutera de 
olika handlingsalternativen och att det finns en bra utredning på plats.
 
Simon Waern (S), Pär-Göran Björkman (S), Anita Hedén Unosson (S) och Irene Jonsson (S) 
lämnar följande protokollsanteckning:

Socialdemokraterna är principiella motståndare till att kommunens måltidsverksamhet i sin 
helhet är utlagd på entreprenad. Vi ser tydliga fördelar, i synnerhet vad gäller offentlig 
rådighet och långsiktiga styrningsmöjligheter, med en verksamhet helt eller till stor del 
bedriven i egen regi. Samtidigt befinner vi oss i ett läge då en övergång till kommunal drift 
inte är ett varken praktisk eller politiskt möjligt alternativ. Vi har mot bakgrund av det varit fast 
beslutna att bidra till en så god lösning som möjligt, givet de rådande förutsättningarna. 
Socialdemokraterna är därmed också förvissade om att den nya upphandlingen kommer att 
resultera i ett avtal som möjliggör en bättre måltidsverksamhet än den nuvarande. Vi ser 
emellertid även med tillförsikt fram emot den utredning kring övergång till egen regi som 
alternativ till fortsatt extern regi, som ska tas fram i samband med en eventuell förlängning av 
kommande avtal.
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Fördjupad månadsuppföljning 2021 för Alingsås kommun 

Ärendebeskrivning
 
Kommunfullmäktige antog den 27 november 2019, § 218, styrmodell för Alingsås kommun. 
Enligt styrmodellen genomförs en fördjupad månadsuppföljning av kommunens ekonomi per 
den sista april.
 
Med detta ärende överlämnas en fördjupad månadsuppföljning till kommunstyrelsen som 
omfattar både skatte- och avgiftsfinansierade verksamheter samt andra centrala poster, det 
vill säga finansieringen.
 
Beredning
 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 27 maj 2021 lämnat följande yttrande:
 
Den samlade prognosen för 2021 uppgår till 121,8 mnkr. Prognosen är högre än budgeterat 
resultat för Alingsås kommun som uppgår till 105,2 mnkr.
 
 Prognosen för den skattefinansierade verksamheten uppgår till -3,3 mnkr och består av 
nämnderna (-6,7 mnkr) samt exploatering (3,4 mnkr). Den pågående pandemin orsakar 
fortsatt osäkerhet sett till prognossäkerheten. Prognosen för de avgiftsfinansierade 
verksamheterna uppgår till -1,2 mnkr.
 
Arbetsutskottet har den 2 juni 2021, § 121 behandlat ärendet.

 

Beslut
 
Kommunstyrelsens beslut:
 
Fördjupad månadsuppföljning 2021 för Alingsås kommun godkänns.
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§ 100  2021.295 KS  

Utkvittering av likvida medel 

Ärendebeskrivning
 
Kommunstyrelsen fattade den 3 juni 2019, § 110 beslut om utkvittering av likvida medel.
Nytt beslut behövs i ärendet på grund av personalförändringar på ekonomiavdelningen.

Beslut
 
Kommunstyrelsens beslut:
 

Utkvittering av i bank innestående medel även som checkar och medel på kommunens 
samtliga plus- och bankgirokonton ska verkställas av:

 Tf ekonomichef Simon Lindau, koncernredovisningschef Peter Öfverström eller 
redovisningschef Ruth Wijnveen med kontrasignation av redovisningsekonom Bärbel Drees, 
controller Hanna Tenfält eller redovisningsekonom Christofer Sahlin.

Ovan angivna personer och rutiner gäller även för de konton som ägs av stiftelser 
som kommunstyrelsen förvaltar.

Expedieras till 
Klk-ekonomi
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

§ 101  2021.278 KS  

Avsägelse av uppdrag som ersättare i Rådet för mänskliga rättigheter - 
Karin Schagerlind (M) 

Ärendebeskrivning
 
Karin Schagerlind (M) har i skrivelse den 11 maj 2021 avsagt sig sitt uppdrag som ersättare i 
rådet för mänskliga rättigheter.

Beslut
 
Kommunstyrelsens beslut:
Avsägelsen beviljas.
 

 
 

Expedieras till 
K. Schagerlind, Klk-MRstrateg, Klk-kansli, Klk-lön
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

§ 102  2021.347 KS  

Val av ny ersättare i rådet för mänskliga rättigheter efter Karin 
Schagerlind (M), Karin Josefsson (L) 

Ärendebeskrivning
 
 
Karin Schagerlind (M) har i skrivelse den 11 maj 2021 avsagt sig sitt uppdrag som ersättare 
rådet för mänskliga rättigheter.

Beslut
 
Kommunstyrelsens beslut:
 
Karin Josefsson (L) utses till ny ersättare i rådet för mänskliga rättigheter, för tiden fram till 
och med den 31 december 2022.

Expedieras till 
K. Josefsson. Klk-MRstrateg, Klk-kansli, Klk-lön
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Kommunstyrelsen
Protokoll

2021-06-07

Utdragsbestyrkande

§103

Redovisning av delegeringsbeslut

Delegationsbeslut
 2021.003 KS-007  Delegationsbeslut ekonomichef - Enligt punkt 3.3 Upptagande av nya 

lån och omplacering av befintliga lån

 2021.140 KS-007  Delegationsbeslut exploateringsingenjör - Enligt punkt 5.14 
Undertecknat värderingsprotokoll Ingared 5:114

 2021.294 KS-001  Avslag på begäran om utlämnande av allmän handling

 2021.144 KS-002  Delegationsbeslut exploateringsingenjör   - Enligt punkt 5.7 Ansökan om 
lantmäteriförrättning särskild gränsutmärkning Bälinge 6:16 m.fl.

 2021.290 KS-003  Delegationsbeslut tillväxtchef - Enligt punkt 5.21 Beslut om 
pris/ersättning, och undertecknande av handlingar, Intyg för borttagande av förbehåll för 
Älvadansen 6

 2021.169 KS-001  Delegationsbeslut tillväxtchef - Enligt punkt 5.13 Teckna avtal om 
servitut och ledningsrätt, Servitutsavtal

 2021.113 KS-001  Delegationsbeslut exploateringsingenjör - Enligt punkt 5.18 Begära och 
lämna yttranden, Remissvar gällande LOV 2021-000156

 2021.140 KS-011  Delegationsbeslut exploateringsingenjör - Enligt punkt 5.14 Teckna avtal 
om servitut och ledningsrätt, undertecknat värderingsprotokoll Ingared 5:114
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